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Samorząd województwa ma przejąć PKS-y

„SERWIS INTERNETOWY RADIA KIELCE” Ministerstwo Skarbu Państwa zaproponowało
samorządowi województwa przejęcie wszystkich świętokrzyskich PKS-ów. Wicemarszałek
Zdzisław Wrzałka informuje, że chodzi o przedsiębiorstwa w Kielcach, Busku-Zdroju,
Ostrowcu Świętokrzyskim, Jędrzejowie, Końskich i Staszowie. Decyzja w tej sprawie
zostanie podjęta do 23 października. W przyszły poniedziałek dojdzie do spotkania Zarządu
Województwa z prezesami PKS-ów w województwie świętokrzyskim. Zdzisław Wrzałka
uważa, że taka decyzja powinna zostać poważnie przemyślana i przedyskutowana. Samorząd
województwa przejął już przewozy regionalne PKP i jak mówi wicemarszałek, musi do tej
spółki dokładać. Ministerstwo Skarbu Państwa zamierza do końca roku zakończyć procesy
przekształceniowe wszystkich PKS-ów w Polsce. Część z nich zostanie sprywatyzowana,
część zdecydowały się przejąć samorządy.


